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 Azeri askeri helikopterden zorunlu iniş 
Tirebolu ilçesi sahiline, teknik arıza ne-

deniyle 1 gün arayla 2 kez acil iniş 
yapan, Azerbaycan Hava Kuvvetleri'ne 
ait, Mİ-17 tipi askeri helikopter için bekle-
yiş sürüyor. Mürettebatının ilçede konak-
ladığı helikopterin onarımında kullanıla-
cak parça ve mühendis ekip bekleniyor.

Azerbaycan Hava Kuvvetleri'ne ait, 6 
kişilik personelin bulunduğu, Mİ-17 tipi as-
keri helikopter, motor arızası nedeniyle Ti-
rebolu ilçesi Yalıköy sahil mevkisine zo-
runlu iniş yaptı. Amasya'nın Merzifon 
Hava Üssü'ne gittiği belirtilen helikopterin 
personeli, valilik tarafından ilçede misa-
fir edildi. (Devamı 2'de)

19 Mayıs’a pandemi engeli

Özel öğrenciler takdir topluyor

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
Kurtuluş Savaşı meşalesini yaktığı 19 
Mayıs 1919 tarihi ve ardından kazanılan 
büyük zaferin sonucunda Türk gençliği-
ne bayram olarak armağan ettiği Ata-
türk’ü Anma, Gençlik ve Spor Bayra-
mı’nın 102’nci yıldönümü bu yıl da pan-
demi gölgesinde kutlandı.

Pandemi dolayısıyla kısıtlamaların 
gölgesinde kutlanan bayram için Tire-
bolu’da 15 Temmuz Demokrasi Mey-
danı’ndaki Atatürk Anıtı’na İlçe Gençlik 
ve Spor Müdürlüğü tarafından çelenk 

konulup, saygı duruşunda bulunuldu ve 
İstiklal Marşı okundu. İlçe protokolünün 
de katıldığı çelenk koyma etkinliğinden 
sonra, CHP İlçe Başkanlığı, Atatürk 
Anıtı’na parti çelengi koyarak, saygı du-
ruşunda bulundu.

Bayram nedeniyle Tirebolu Beledi-
yesi, tarihi kaleye dev Atatürk posteriyle 
Türk Bayrağı astı.19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma, Gençlik ve Spor Bayramı etkinlik-
leri çerçevesinde akşamleyin de saat 
19.19’da tüm Türkiye’de evlerin balkon-
larından İstiklal Marşı okundu.Fiyattan üretici

 memnun kalmadı
Doğu Karadeniz Bölgesi’nde yöre halkının 

en önemli geçim kaynaklarından biri olan 
2021 yılı ürünü yaş çaya, kiloda 23 kuruşluk des-
tekleme ile birlikte 4 lira fiyat verildi.

Bu yılki çay fiyatını Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan açıkladı. Cumhurbaşkanı Er-
doğan, salgının başından bu yana 660 milyar li-
ralık kaynağı vatandaşların emrine verdiklerini 
belirterek, özellikle Doğu Karadeniz yöresinde 
merakla beklenen yaş çay fiyatını da açıkladı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, konuyla ilgili 
açıklamasında, “Bu yıl için yaş çay alım fiyatı 
kilo başına 3.87 liralık taban fiyatın yanı sıra 23 
kuruşluk destekleme verilecek olup, böylece 
2021 ürünü çayın fiyatı 4 liraya yükseltilmiştir” 
dedi.

Öte yandan, yaş çaya 2020 yılında destek-
leme ile birlikte kilo başına 3.40 lira fiyat veril-
mişti. Buna göre, bu yılki çay fiyatına toplamda 
yüzde 20’lik zam yapılmış olurken; yaş çaya kilo 
başına 5 lira verilmesini bekleyen üreticiler, 4 li-
ralık fiyattan pek de memnun kalmadı.

Özel eğitime ihtiyacı olan öğ-
rencilerin, eğitim ve sosyal ihtiyaç-
larını karşılama konusunda çok 
önemli bir işleve sahip olan okul-
da, öğrencilerin eğlenceli ve ilgi 
çekici çocukluk dönemi geçirme-
lerini de sağlamak için büyük 
çaba gösterilirken; burada öğre-
nim gören öğrencilerin 3 yılda 3 
önemli projeye katılması, kamu-
oyunda ayrı bir mutluluk yarattı.

Söz konusu okulun 2. Kademe 
Güzel Sanatlar Öğretmeni Fatma 
Turan’ın koordinatörlüğünde 3 pro-
jeye katılan Tirebolu Ahmet Rasim 
Baş Özel Eğitim ve Uygulama 
Okulu’nda; birinci projeye “Özelim 
Çekimdeyim”, ikinci projeye 
“Benim Penceremden Hayat” ve 
üçüncü projeye de “Özelim Dijita-
lim” adları verildi. (Devamı 2'de)

Tirebolu Ahmet Rasim Baş Özel Eğitim ve 
Uygulama Okulu, e-twinning projesi kapsa-
mında 3 yılda 3 önemli projeye imza başarı-
sı gösterdi.

Sarıgül’den iş 
dünyasına ziyaret

Çay toplayıp
 üreticileri dinledi

Türkiye Değişim Partisi Genel Başkanı Mustafa Sa-
rıgül’den Giresun Ticaret ve Sanayi Odası’na ziyaret.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu tarafından karşıla-
nan Türkiye Değişim Partisi Genel Başkanı Sarıgül, Gi-
resun iş dünyasının genel durumu üzerine fikir alış ve-
rişinde bulundu. (Devamı 2'de)

Giresun Valisi Enver Ünlü, Dizgine yaylasında inceleme-
lerde bulunup, çay toplayıp üreticilerin sorunlarını dinledi.

Ünlü, Eynesil’in Ören Beldesini ziyaret ederek, bir dizi in-
celemelerde bulunup Belediye Başkanı Mustafa Eren’den 
belde hakkında bilgi aldı.

“Ören Beldesindeyiz. Yerinde çözümler için gerçekleş-
tirdiğimiz ziyaretlerimize devam ediyoruz” açıklaması 
yapan Vali Ünlü, beldede bulunan kesme taş işçiliği ile ya-
pılan camide incelemelerde bulundu. (Devamı 2'de)

Fındık bahçesinde yavru karaca buldular
Tirebolu ilçesinde Yukarı Boğalı köyünde yaşayan Bedir-

han Öztürk, fındık bahçesinde iki tane yavru karaca buldu.
Karacaların annesini bir süre bölgede aramasına rağ-

men bulunamadığını aktaran Öztürk, yavru karacaları Gö-
rele İlçe Jandarma Komutanlığı'na götürdüğünü aktardı.

Buradan Doğa Koruma ve Milli Parklar Giresun Şube Mü-
dürlüğü görevleri tarafından teslim alınan karacalar, sağlık 
kontrolünden geçirilip, koruma altına alındı.
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 Azeri askeri helikopterden zorunlu iniş 

Mürettebat, ertesi gün helikopterdeki arızayı gidermek 
için çalışmalara başladı. Kumsaldan kalkış yapan helikop-
ter, 50 metre uzaklıkta Karadeniz Sahil Yolu kenarındaki 
cebe alındı. Polis ekipleri, çevrede güvenlik önlemi alarak, 
dubarla çevirdiği alana araç ve yaya girişe izin vermedi.

MÜHENDİS EKİBİ VE PARÇA BEKLENİYOR
Uzman ekip tarafından yürütülen çalışmalar sonucu 

motor arızası giderilip, son kontrolleri yapılan askeri heli-
kopter, 6 kişilik mürettebatıyla havalandı. Helikopter, bir 
süre ilçe semalarında dolaşıp, 5 dakika sonra sahildeki 
kumsala yeniden acil iniş yaptı. İlçe sahilindeki kumsal 
alanda kalan ve mürettebatının ilçede konakladığı he-
likopterin onarımı için parça ve mühendis ekibin bek-
lendiği belirtildi.

Öte yandan bölgede jandarma ekipleri, gün boyu 
helikopterin bulunduğu alanda güvenlik önlemlerini ar-
tırarak, nöbet tuttu, kumsal alana girişlere izin vermedi.

Özel öğrenciler takdir topluyor
(Baştarafı 1'de)
Okuldaki özel öğrenciler, bu projeler 

sayesinde çevrelerindeki kişileri ve nes-
neleri fotoğraflarken, hem eğlendiler 
ve hem de yeni beceriler kazandılar.

Koordinatör öğretmen Fatma 
Turan, okuldaki özel öğrencilerin her ay 
bir beceri teması çerçevesinde etkinlik-
lerini gerçekleştirdiklerini belirterek, katıl-
dıkları projelerin özel eğitime ihtiyacı 
olan bireylerin yetişmesinde çok 
önemli bir yeri olduğunu ifade etti.

Okulda eğitim-öğretim faaliyetleri-
nin yanı sıra, e-twinning projesine de ka-
tılım sağlayarak gözde bir eğitim yuvası 
haline gelen Ahmet Rasim Baş Özel Eği-
tim ve Uygulama Okulu, bu özelliğiyle 

de dikkat çekmeyi başarırken; bu 
durum hem okul yöneticilerini ve hem 
de velileri oldukça memnun ediyor.

Sarıgül’den iş 
dünyasına ziyaret

(Baştarafı 1'de)
 Sarıgül, dünyanın en kaliteli ve 

güzel fındığının Giresun’da ve Karade-
niz’de üretildiğine vurgu yaptı.

Fındık ve çay mahsulünde Gire-
sun’un kaliteli bir üretim bölgesi oldu-
ğuna dikkat çeken Giresun TSO Başka-
nı Çakırmelikoğlu, “Tarım ürünlerimizin 

yanı sıra metal ürünleri, asansör aksamları, 
tekstil, okul ve büro malzemeleri üretiminde 
bölgemiz ciddi potansiyeli olan bir vilayet 
pozisyonundadır. 

Giresun sınırları içinde bulunan iki adet 
Organize Sanayi Bölgesi’ne ilaveten üçün-
cü bir OSB beklentisi ve talebi mevcuttur” 
dedi.

Çay toplayıp
 üreticileri dinledi

(Baştarafı 1'de)
Ziyaretleri sırasında çocuklara hedi-

yeler verip sohbet eden Vali Ünlü, Ören 
Beldesinde karşılaştığı çocuklara da çe-
şitli oyuncaklar ve Türk Bayrağı hediye 
ederek “Çocuklarımızla aramızdaki 
özel bağın bir sırrı var. Bir tutam masu-
miyet, bolca sevgi” diyerek duygularını 
paylaştı.

Vali Ünlü, daha sonra Ören’de çay 
üreticileri ile birlikte ürün toplayarak 
“Yılın ilk yaş çay hasadına katılarak yem-
yeşil filizleri topladık. Tüm çay üreticileri-

mize bereketli bir sezon diliyorum” 
dedi.

Eynesil’in önemli turizm merkezlerin-
den biri olan ve Dizgine Hıdrellez Kültür-
Turizm ve Sanat Festivali ile adını duyu-
ran Dizgine yaylasında da inceleme-
lerde bulunan Vali Ünlü, yayla turizmine 
yönelik yapılan çalışmalar hakkında 
bilgi aldı.

Vali Ünlü, Dizgine yaylası ile ilgili dur-
gularını da paylaşıp “Özenle yapılmış 
botanik bahçesi bile bu kadar güzel 
olamaz” ifadelerini kullandı.

Alim’den ‘acele etmeyin’ uyarısı
Doğu Karadeniz Bölgesi’nde açılan yaş çay 

alım kampanyasının hızla devam ettiği belirtilir-
ken, Çay-Kur Genel Müdürü Yusuf Ziya Alim’den, 
üreticilere acele etmeyin uyarısı geldi.

Alim, konuyla ilgili açıklamasında, bölgedeki 
yaş çay alımlarında günlük işleme kapasitesinin 
üzerine çıkıldığını belirterek, üreticilere yaptığı uya-
rıda şunları söyledi:

“Üreticilerimizden çay toplamada acele et-
meden günlük satabilecekleri kadar çay topla-
malarını istirham ediyoruz. Çayı toplayıp beklet-
menin kaliteyi bozduğu bilinmektedir. O yüzden 
çayın en iyi bekleyeceği yer bahçedir. Üreticileri-
miz sabırla hasada devam etmeli ve kapasite 
dışı ürün toplamamalıdır.”

Bilindiği gibi, ilk sürgün döneminde Çay-Kur ta-
rafından üreticilere dekar başına 600 kiloluk kota 
getirilmişti. Çay-Kur yetkilileri, üreticilerin kota uy-
gulamasına mutlaka uymaları gerektiğinin altını 
çizerek, üreticilerin çaylarını acele etmeden top-
lamaları gerektiğini hatırlattılar.

Birinci sürgün hedefi 5 bin ton!
Geride kalan 2020 yılına ait kampanya döneminde 

hizmet sahası içinde bulunan üreticilerinden 12 bin 
850 ton yaş çay alımı yapan Tirebolu Çay Fabrika-
sı’nda, işlenen bu çaylardan 2 bin 550 ton kuru çay üre-
tildiği ifade edilirken; kurumun bu yılki kampanya dö-
neminde bölgedeki üreticilerden 13 bin ton yaş çay al-
ması bekleniyor.

Tirebolu ve yöresinde bu yıl 250 noktada alım yapa-
cak olan fabrikada kampanya boyunca 20’si daimi ve 
200’ü de geçici olmak üzere toplam 220 işçi görev ya-
pacak.

 Hafta başından itibaren yaş çay alımlarına başla-
yan 42 nolu Tirebolu Çay Fabrikası’nda kota uygula-
ması dekar başına 600 kilo olarak devam edilirken; fab-
rikanın günlük yaş çay işleme kapasitesi de 175 ton ola-
rak açıklandı.

Kurum yetkilileri, Doğu Karadeniz Bölgesi sahil kesi-
minde yaklaşık 250 kilometrelik alanda 10 bin üreticiye 
hizmet götürdüklerini belirterek, bölgedeki üreticiler-
den alınan çayların nakliyesinde kooperatife bağlı 80 
kamyonun görev yaptığını kaydettiler.

Doğu Karadeniz Bölgesi’nde geniş bir sahaya hizmet 
veren ve yaklaşık 25 bin dekar arazide 10 bin üreticiye 
hitap eden 42 nolu Tirebolu Çay Fabrikası’nda 2021 ürünü 
yaş çay alımlarına başlanırken; kurumda birinci sürgün dö-
neminde bölgedeki üreticilerden yaklaşık 5 bin ton çay al-
mayı planladığı bildirildi.

İYİ Parti’ye yeni katılımlar
Tirebolulu genç iş insanı Mehmet Yıldırım Durmuşkaya, 

Giresun İl Başkanlığı’nda düzenlenen törenle İYİ Parti safları-
na katıldı. Durmuşkaya‘nın, İYİ Parti’ye katılım töreninde Tire-
bolu Belediye Başkan Yardımcısı Atilla Aydın da hazır bulun-
du.

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı Ünzile Yüksel ile partinin İl 
Başkanı Abdülkadir Eroğlu’nun da katılımı ile yapılan tören-
de İYİ Parti’ye üye olan Tirebolulu genç iş insanı Durmuşka-
ya’ya teşekkür eden Yüksel ve Eroğlu, kendisine başarılar di-
lediler.21 Mayıs’tan itibaren resmen İYİ Parti saflarına katılan 
Durmuşkaya, bundan sonra aktif siyasete katılacağını belir-
terek, siyaseti hizmet için yapacağını kaydetti.

 (Baştarafı 1'de) 
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Doğa ve çevre korunuyor!
ği; bu nedenle kabul edilecek atıkların, içerisin-
de bulunan kağıt, plastik, cam, metal gibi ma-
teryallerden ayrıştırılmış hali ile bertaraf tesisine 
kabul edileceği, gerekli tedbirlerin alınması için 
günlük katı atık miktarının sınırlandırıldığı duyurul-
muştur.

Gelecek nesillerimizden emanet aldığımız 
doğa ve çevremizin korunması, sürdürülebilirlik il-
kesi çerçevesinde çevre duyarlılığı konusunda 
hassasiyetle süreç takip edilmektedir.”

YARGI KARARI İLE DURDURULDU
Giresun'da, depolanan çöplerden çevreye 

atık su sızdığı tespit edilen, Görele ilçesine bağlı 
Çavuşlu beldesindeki katı atık bertaraf tesisinin 
faaliyeti; depolama şeklinin hava, su ve toprak-
ta kirliliğe yol açtığı gerekçesiyle yargı kararı ile 
durduruldu. Görele Cumhuriyet Başsavcılığı da 
tesis yöneticileri hakkında 'çevrenin kasten kirle-
tilmesi' suçundan soruşturma başlattı. Bu karar 
yöre halkı tarafından olumlu karşılanmıştı.

Görele'ye bağlı Çavuşlu beldesinde, 6 yıl 
önce faaliyete alınan, kentin yanı sıra çevre böl-
gelerden toplanan çöplerin depolandığı Ça-
vuşlu Katı Atık Bertaraf Tesisi'nden atık su sızdığı, 
çöplerin ayrıştırılmadığı, tıbbi atık ile tesis kapasi-
tesinin üzerinde depolama yapıldığı iddiası üze-
rine Giresun Valiliği tarafından açıklama yapıldı.

Valilik tarafından yapılan açıklamada, “Böl-
gedeki 4 gözlem kuyusundan Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı Çevre Yönetimi Genel Müdürlüğü-
nün talimatı ile periyodik aralıklarla su numunesi 
Türk Akredite Kurumu tarafından akreditasyonu 
yapılan ve Çevre ve Şehircilik Bakanlığınca yet-
kilendirilen akredite laboratuvarlarda tahlilleri ya-
pılmakta olup, şu ana kadar olumsuz bir sonuç 
bildirilmemiştir” denildi.

Tesiste, sızıntı suların yer altı sularına karışma-
ması için tabanda kil ve üzerinde biomembran 
tabakası bulunduğu ve yeni gelişen hukuki süre-
cin netleşmesine kadar kapasitelerin 98 tona 

düşürüldüğünün aktarıldığı açıklamada, şu bil-
giler verildi:

“Depo sahasından alınan yüzey sularının arı-
tılmasında Mebran Biyo Reaktör arıtma sistemi 
mevcut olup, bu sistemin çıkışından itibaren bel-
denin keson içme suyu kuyularını geçecek şekil-
de deniz içerisine kadar-Karadeniz sahil hattın-
daki benzeri pek çok tesiste olduğu gibi-deşarj 
hattı bulunmaktadır.

Deşarj hattında, yaklaşık altı ay önce mey-
dana gelen kırılma nedeniyle oluşan sızıntıya 
aynı gün müdahale edilmiş, benzer olayların 
vukuu bulması halinde de ivedilikle tamiri ger-
çekleştirilerek derelerimize arıtma ünitesinden 
çıkan suyun karışmasının önüne geçilmektedir. 
Şuanda arıtma ve deşarj hattımızda sızıntı ya da 
kaçak söz konusu değildir. Tesisimiz Çevre ve Şe-
hircilik İl Müdürlüğünce periyodik olarak denet-
lenmekte olup, düzenli olarak su numuneleri 
alınmaktadır. Ayrıca tesis depolama alanı ta-

banından yer altı suyuna istenmeyen bir karışı-
mın olup olmadığı da 4 adet gözlem kuyusun-
dan takip edilmektedir. Bu gözlem kuyularından 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Çevre Yönetimi 
Genel Müdürlüğünün talimatı ile periyodik ara-
lıklarla su numunesi Türk Akredite Kurumu tara-
fından akreditasyonu yapılan ve Çevre ve Şehir-
cilik Bakanlığınca yetkilendirilen akredite labo-
ratuvarlarda tahlilleri yapılmakta olup, şu ana 
kadar olumsuz bir sonuç bildirilmemiştir.

Ayrıca çıkan haberlerde konu edilen tıbbi 
atıklar, Giresun Belediyesinin Tıbbı Atık Sterilizas-
yon Tesisinde yüksek sıcaklıktaki buhar ve basınç 
altında mikrobiyal yaşamın fiziksel, mekanik ve 
biyolojik metotlar ile enfektelilik özelliği yok edi-
lerek, evsel atık statüsüne dönüştürüldükten 
sonra tesise kabulü yapılmaktadır.

Yeni gelişen hukuki duruma göre süreç net-
leşene kadar tesise katı atık gönderen tüm be-
lediyelerimize kapasitenin 98 tona düşürülece-

Aşı olmayan 65’likler
 dışarı çıkamayacak

17 günlük tam kapanma sonrasında 17 Mayıs tari-
hi itibariyle kademeli normalleşme başlarken, nelere 
ve kimlere nasıl uygulanacak kısıtlamalar da belli 
oldu. Son genelgeye göre, 2 doz aşıyı olan 65 yaş ve 
üzerine kısıtlama olmazken; aşı olmayan 65’likler 
hafta içinde sadece 10 ila 14 saatleri arasında dışarı 
çıkabilecek.

İçişleri Bakanlığı tarafından 81 ilin valiliğine gönde-
rilen “Kademeli Normalleşme Tedbirleri” kapsamında 
uygulanacak kısıtlamalar tek tek açıklanırken; pazar 
yerleri ve AVM’ler hafta sonları kapalı tutulacak. Son 
genelgeye göre, tam kapanma öncesi uygulanan 
yasaklar aynen devam ediyor. Sokağa çıkma kısıtla-
maları hafta içi 21-05 saatleri arasında olup, hafta 
sonları ise Cuma 21.00’den başlayıp Pazartesi saat 
05.00’te sona erecek.

Genelge çerçevesinde gazino, taverna, biraha-
ne, nargile salonu, kafeler, sinema salonları, kahve-
hane ve kıraathaneler, dernek lokali, çay bahçesi, in-
ternet salonları, halı saha ve spor salonları ile hamam, 
sauna ve mesaj salonları ile lunaparklar 1 Haziran tari-
hine kadar açılamayacak.

Eğitim alanında ise okul öncesi ve kreşlerle 8 ve 
12’nci sınıfların destekleme-yetiştirme kursları yüz yüze 
devam edecek olup, diğer kademelerdeki öğrenci-
ler 1 Haziran’a kadar uzaktan eğitime devam ede-
cekler.

Bu arada; düğün, nişan ve kına gibi evlilik işlemleri 
1 Haziran’a kadar yapılamayacak; şehir içi ve şehirle-
rarası toplu taşımalarda yüzde 50 kapasite sınırlama-
sına aynen devam edilecek.

Tirebolulu Fatih Bayram üçüncü oldu
Milli Eğitim Bakanlığı Din Öğretimi Genel Müdürlüğü tara-

fından her yıl düzenlenen "Genç Sada Kuran-ı Kerim´i Güzel 
Okuma Yarışması" Giresun il finalinin Nurettin Canikli Anadolu 
İmam Hatip Lisesi tarafından düzenlendiği bildirildi.

Çevrimiçi olarak gerçekleştirilen yarışmaya, il genelindeki 
17 okuldan öğrenciler online olarak katılarak tilavetlerini ger-
çekleştirdi.

Yarışmada jüri tarafından yapılan değerlendirme sonucu, 
Bulancak Anadolu İmam Hatip Lisesi'nden Abdülmalik Bulut il 
birincisi olurken, Espiye Şehit Murat Şahin Anadolu İmam 
Hatip Lisesi'nden Gökdeniz Çelik ikinci, Tirebolu Şehit Yunus Yıl-
maz Anadolu İmam Hatip Lisesi'nden Fatih Bayram ise üçün-
cü oldu.

 Bin Okul Projesi eğitimleri tamamlandı 
illi Eğitim Bakanlığı-

Mnın mesleki eğitim-
de kaliteyi artırmak 

amacıyla yürüttüğü "Mesleki Eği-
timde 1000 Okul" projesi kapsa-
mında meslek lisesi öğretmenle-
rine yönelik Ölçme Değerlendir-
me Merkezleri koordinatörlüğün-
de düzenlenen eğitimlerin ta-
mamlandığı bildirildi.

Giresun İl Milli Eğitim müdürlü-
ğünden yapılan açıklamada, 
Bakanlığın yürüttüğü proje kap-
samında ölçme değerlendirme 
yöntem ve tekniklerine yönelik 
"Açık Uçlu Madde Hazırlama", 
"Sınıf İçi Değerlendirme Yöntem-
leri", "Tamamlayıcı (Alternatif) De-
ğerlendirme Yöntemleri", "Çok-
tan Seçmeli Madde Hazırlama" 
eğitimleri olmak üzere toplam 4 
adet eğitimin düzenlendiği 
ifade edilerek, eğitimlere Gire-
sun’dan Bakanlık tarafından be-
lirlenen 7 okul ile toplam 782 öğ-
retmenin katılım sağladığı kay-
dedildi.

Eğitimlerin Giresun, Rize, Art-
vin, Bayburt, Şanlıurfa, Yalova ve 
Batman illerinin ortak katılımları 
gerçekleştirildiğinin aktarıldığı 
açıklamada, “Mesleki Eğitimde 
1000 Okul Projesi; mesleki eği-
timde son yıllarda yaşanan iyi-
leşmenin tüm meslek okullarımı-
za yaygınlaştırılmasını ve mesleki 
eğitimin kalitesinin artırılmasını 
amaçlıyor. Proje, mevcut 3 bin 
259 mesleki ve teknik Anadolu li-
sesinden bin mesleki ve teknik 
Anadolu lisesini kapsıyor. Mesleki 
eğitimde kalitenin artması, okul-
lar arası başarı farkının azaltılma-
sına katkı sağlanmaktadır” denil-
di.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul 
Tosunoğlu da yaptığı açıklama-
da, bu proje ile mesleki eğitimde 
akademik başarının artacağına 
inandığını, öğrencilerin mesleki 
eğitime yönlendirilmesine ve 
mesleki eğitim öğrencilerinin ka-
riyerlerine ve mesleki hayatlarına 
olumlu katkılarının olacağını be-

lirterek, “Projede, meslek lisesi öğ-
rencilerimizin akademik başarısı-
nın artırılmasının yanı sıra, sosyal 
ve kültürel gelişimlerine katkı sağ-
layacak faaliyetlere de yer veril-

di. Bu kapsamda, Güzel Sanatlar Li-
sesi öğrencilerimiz tarafından mes-
lek lisesi öğrencilerimize resim ve 
müzik alanlarında sanatsal eğitim-
ler verildi” dedi.
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 Adada kazı yeniden başlayacak 

Giresun'da UNESCO’nun Dünya Mirası Ge-
çici Listesi'ne alınması için başvuru yapılan Gi-
resun Adası’nda, 4 yıl aradan sonra yeniden ar-
keolojik kazı yapılacak. Giresun Valiliği’nden ya-
pılan yazılı açıklamada, geçmişte Aretias, 
Nesos, Areos ve Khalkeritis gibi pek çok isimle 
anılan, antikçağdan beri süregelen yaşam iz-
lerine sahip olan adanın birçok efsane ve mi-
tolojik anlatıma konu olduğuna yer verildi. 

Birleşmiş Milletler (BM) Eğitim, Bilim ve Kültür 
Teşkilatı UNESCO'nun Dünya Miras Geçici Liste-
si'ne alınması için çalışma yürütülen adada 4 
yıl sonra yeniden arkeolojik kazılar yapılacak.

‘BİRÇOK BULUNTU ELE GEÇTİ’
Giresun Valiliği’nden yapılan yazılı açıkla-

mada, geçmişte Aretias, Nesos, Areos ve 
Khalkeritis gibi pek çok isimle anılan, antikçağ-
dan beri süregelen yaşam izlerine sahip olan 
adanın birçok efsane ve mitolojik anlatıma 
konu olduğuna yer verildi.

Açıklamada, “Adayı boydan boya çevrele-
yen sur kalıntıları, M.S. 2’nci yüzyıl ile tarihlendiri-
len tapınak kalıntısı, M.S. 12’nci yüzyılda yapıl-
dığı bilinen kilise kalıntısı, şapel, su kuyusu ve 
çok sayıda mezar yapısının adadaki yaşamı 
ve tarihsel zenginliği gözler önüne seriyor. Gire-
sun Adası’nın tarihsel süreçteki medeniyet kur-
gusunu ortaya çıkartmak ve ele geçen bulgu-
ların şehrin kültür ve tarihsel zenginliğine katıl-
ması amacıyla 2009-2010 yıllarında 2 yıl üst 
üste arkeolojik yüzey araştırması yapılarak bir-
çok buluntu ele geçti. Bu buluntular ışığında ve 
Giresun Adası’nın Karadeniz tarihinde korudu-
ğu öneme istinaden 2011 ve 2012 yılında yine 
Giresun Müzesi Başkanlığı'nda Selçuk Üniversi-
tesi Arkeoloji Bölümü ile birlikte arkeolojik kazı 
çalışmaları devam etmiştir” denildi.

‘YAPILAR KISMEN ORTAYA ÇIKARILDI’
Kazılarda surlarla çevrili adada yer alan ya-

pıların bazılarının kısmen ortaya çıkarıldığına 

vurgu yapılan açıklamada şu ifadelere yer veril-
di:

“Adada Ortaçağ yerleşimine ait tapınak üze-
rinde inşa edilmiş kilise, kule, yönetici yapısı, 
şapel ve sarnıç gibi yapılarla birlikte Klasik ve He-
lenistik döneme ait liman sahası ve sunu çukur-
ları tespit edilmiştir. 2015 yılında yapılan arke-
olojik kazı çalışmalarında şapel kalıntısı ve şarap 
küpü olarak bilinen Pithosların yer aldığı alanlar 
ortaya çıkarılmıştır. Ayrıca kalıntılar içerisinde Bi-
zans dönemine ait sikkeler yine Bizans dönemi-
ne ait büyük bölümü sağlam kalmış sırlı seramik 
kase, çatı ve mezar kiremitleri ile birlikte çok sa-
yıda iskelet bulunmuştur. 2016 ve 2017 yılların-
da yapılan arkeolojik kazı çalışmalarında ise ön-
ceki yıllarda açılmış olan kazı alanı üzerinde de-
taylandırılarak ilerlenmiş ve seramik, fresk ve mo-
zaik parçalarına, cam boncuk ve mimari taş 
parçaları gibi buluntulara rastlanmıştır.”

'EYLÜL AYINDA BAŞLIYOR’
Giresun Adası’nda ara verilen bilimsel çalışma-

ların eylül ayından itibaren yeniden başlaması ka-
rarı alındığının dile getirildiği açıklamada, “Adanın 
yüzeyinde ve toprağın altında bir hazine gibi yatan 
geçmişin kalıntıları günümüze değin birçok bilim-
sel çalışma ile gün yüzüne çıkartılmaya çalışılmıştır. 
Ancak Karadeniz’in engin mavi sularında adeta 
büyülü görüntüsüyle daha birçok bilinmeze gebe 
olan ada elbette ki birçok yeni araştırmayı ve bi-
limsel çalışmayı beklemektedir. Giresun ili turizmi-
ne katkısı sonsuz olacak bu tabiat şaheserinin bi-
limsel anlamdaki arkeolojik kazı çalışmalarının ya-
pılabilmesi için Eylül-Ekim 2021 Döneminde Kültür 
ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler 
Genel Müdürlüğü’nün izni ile Giresun Müze Müdür-
lüğü tarafından arkeolog ve sanat tarihçilerinden 
oluşan uzman kadrosu ve teknik ekibiyle tekrar ka-
zılara başlanacaktır” ifadelerine yer verildi.

 Okuma yazma bilmeyenlerin 

Türkiye İstatistik Kurumu Trabzon Bölge Müdürlüğü’nün Ulusal Eği-
tim İstatistikleri veri tabanından derlediği verilere göre; Trabzon, 
Ordu, Giresun, Rize, Artvin ve Gümüşhane illerini kapsayan Doğu Ka-
radeniz bölgesinde ise 2020 yılında okuma yazma bilmeyenlerin 
oranı bir önceki yıla göre azalarak yüzde 4,02 oldu.

 Okuma yazma bilmeyen 98 bin 188 kişinin 13 bin 185'ini erkek-
ler, 85 bin 3’ünü kadınlar oluştururken 65 yaş ve üzeri kişilerin oranı 
yüzde 78,39 (76 bin 968 kişi) oldu.

GİRESUN’DA 17 BİN 800 KİŞİ OKUMA YAZMA BİLMİYOR
2020 yılında Doğu Karadeniz Bölgesi’nde okuma yazma bilme-

yenlerin oranı Ordu’da yüzde 5,17, Giresun’da yüzde 4,31, Gümüş-
hane’de yüzde 3,74, Trabzon’da yüzde 3,50, Rize’de yüzde 2,98 ve 
Artvin’de yüzde 2,88 oldu. Bu değerler ile bölgedeki tüm illerdeki 
okuma yazma bilmeyen nüfusun oranı Türkiye ortalamasının üstün-
de yer aldı. Ayrıca okuma yazma bilmeyenlerin sayısı Ordu’da 36 
bin 054, Trabzon’da 25 bin 646, Giresun’da 17 bin 800, Rize’de 9 
bin 433, Gümüşhane’de 4 bin 731 ve Artvin’de 4 bin 524 olarak ger-
çekleşti.

ORDU’DA OKUMA YAZMA BİLMEYENLERİN YÜZDE 83,66’SINI KA-
DINLAR OLUŞTURDU

2020 yılında okuma yazma bilmeyenlerin Rize’de yüzde 
91,52’si, Trabzon’da 89,31’i, Gümüşhane’de yüzde 87,28’i, Art-
vin’de yüzde 86,80’i, Giresun’da yüzde 85,65’i ve Ordu’da yüzde 
83,66’sı kadınlardan oluştu.

 Aynı oran Türkiye’de yüzde 86,29, Doğu Karadeniz’de yüzde 
86,57 oldu.

sayısında düşüş 

iresun İl Tarım ve Orman Mü-

Gdürü Muhammed Angın, 
"Etçi ve Kombine Irkların 

Suni Tohumlama Uygulamaları ile Yay-
gınlaştırılması Projesi (ETKİYAP) kapsa-
mında; İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
ile protokol imzalayan serbest veteriner 
hekimler vasıtasıyla Alucra, Bulancak, 
Çamoluk, Doğankent, Güce, Keşap ve 
Piraziz ilçelerinde suni tohumlama hiz-
meti verilmeye başlanmıştır” dedi.

Angın, yaptığı açıklamada, Etçi ve 
Kombine Irkların Suni Tohumlama Uy-
gulamaları ile Yaygınlaştırılması Projesi-
nin (ETKİYAP) 43 ilde 3 yıl süreyle uygula-
nacağını ifade etti.

Projeye; suni tohumlama uygula-
malarının yetersiz, iklime bağlı kış mev-
siminin uzun, coğrafi şartlardan dolayı 
ulaşım imkanlarının güç olduğu Alucra, 

Çamoluk ve Doğankent ilçelerinin 
dahil edildiğini belirten Angın, “Bu ilçe-
lerde simental, montofon, angus ve şa-
role gibi etçi ve kombine ırk boğaların 
spermaları ile suni tohumlama uygula-
malarının yaygınlaştırılarak kırmızı et üre-
timinde, canlı ağırlık ve karkas randı-
manında artış sağlanması, yetiştiricile-
rin birim hayvandan elde ettikleri gelir-
lerin artırılması ve ilimiz ile bölge ekono-
misine olumlu katkı sağlanması amaç-
lanmaktadır” diye belirtti.

Angın, açıklamasında, “Ayrıca jer-
sey ırkı ve melezlerinin yaygın olarak ye-
tiştirildiği Bulancak, Güce, Keşap ve Pi-
raziz ilçelerimizde ise jersey ırkı popü-
lasyonunun korunması ve ıslahına yö-
nelik olarak da jersey ırkı boğaların cin-
siyeti belirlenmiş dişi spermaları ile suni 
tohumlama uygulamaları yapılacaktır. 

Jersey sığırı, Karadeniz bölgesine çok iyi 
adapte olmuş ve ufak yapılı olmasına 
rağmen süt verimi ve süt yağ oranı ol-
dukça yüksek bir ırktır” diyerek, şu bilgile-
ri verdi:

“Proje kapsamında İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğümüz ile protokol im-
zalayan serbest veteriner hekimlere; 
proje bütçesinden temin edilen simen-
tal, montofon, angus ve şarole ırkı bo-
ğaların spermaları, Amerikan jerseyi bo-
ğaların cinsiyeti belirlenmiş dişi sperma-
ları ile teknisyen tankı, deklanjatör, 
payet tutma ve kesme pensi, pistole kı-
lıfı, uygun tohumlama zamanını belirle-
mede kullanılan kızgınlık dedektörü ve 
diğer suni tohumlama ekipmanları tes-
lim edilmiştir. Ayrıca ithal dondurulmuş 
spermaların muhafazasında kullanılan 
sıvı azot gazı ikmali de periyodik olarak İl 
Müdürlüğümüz kanalıyla gerçekleştiri-
lecektir.

Projede yer almak üzere protokol im-
zalayan serbest veteriner hekimler tara-
fından; Alucra, Çamoluk ve Doğankent 
ilçelerinde bütün dişi sığır cinsi hayvan-
lara, Bulancak, Güce, Keşap ve Piraziz il-
çelerinde ise sadece jersey ve jersey 
melezi ırkındaki dişi sığır cinsi hayvanla-
ra yönelik telefon ihbarlı veya tur şeklin-
de suni tohumlama hizmeti verilecektir. 
Giresun ilimizde ETKİYAP Projesi çerçe-
vesinde 2021 yılında 2 bin 500 başı jer-
sey ve jersey melezi olmak üzere top-
lamda 8 bin baş dişi sığır cinsi hayvana 
suni tohumlama hizmeti verilmesi he-
deflenmektedir.”

Etçi ve kombine ırklar
 yaygınlaştırılacak
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Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu, ‘Çöp kokusu gidiyor, çiçek kokusu geliyor’ 
sloganı ile yürüttükleri projenin çarpıtıldığını 
belirterek, “Projemiz çarpıtılarak sanki yeni 
çöp dökülüyormuş gibi algı oluşturulması 
hem üzüntü ile karşılanmış hem de hayretler 
içerisinde kalmamıza sebep olmuştur. 
Aksu’daki eski çöp sahası yeni adı ile Giresun 
42. ve 47. Alay Parkına kesinlikle çöp dökül-
memekte olup böyle bir duruma asla izin ve-
rilmeyecektir” dedi.

Şenlikoğlu, yaptığı açıklamada, “Çöp ko-
kusu gidiyor, çiçek kokusu geliyor” sloganı ile 
yürüttükleri projenin çarpıtılarak yen çöp dö-
külüyor algısı oluşturulmasını üzüntü içinde kar-
şıladıklarını belirtti.

Geçtiğimiz günlerde belediyeyi hedef 
alan bazı asılsız iddialar üzerine açıklama 
yapma ve gerçekleri kamuoyuna duyurma 
gerekliliğinin hasıl olduğunu ifade eden Şenil-
koğlu, 2019 yerel seçimlerinin ardından şeh-
rin geçmiş 10 yılda kaybettiği değerleri geri ka-
zanmak ve yeni yatırımlar sayesinde şehrin 
daha ileriye taşımak için var güçleriyle çalış-
malarını sürdürdüklerini kaydetti. 

Şenlikoğlu, hizmet ederken, gelecek nesil-
leri de düşünerek çevre ve insan sağlığının ko-
runmasını üst seviyede tutarak çalışmalarına 
yön verdiklerini dile getirerek, “Karadeniz’in in-
cisi olan şehrimizde tüm çalışmalarımızı deni-
zimizi ve deniz yaşamını korumak üzere şekil-

lendiriyoruz. Ancak bulunduğumuz an itibari ile 
Aksu eski çöp sahasında yürüttüğümüz çalışmalar 
hakkında ulusal basında yer alan bir gazetede 
sanki belediyemizce yeniden çöp dökülüyormuş 
gibi algı yaratılan haberi üzüntü ve hayretle öğren-
miş bulunmaktayız” diye belirtti.

Aksu eski çöp sahasına Karadeniz Sahil Yolunun 
yapımının ardından hazırlanan dolgu imar planla-
rına göre rekreasyon alanı yapılması amacı ile taş 
dolgu tahkimatı yapıldığını ancak CHP belediye-
ciliği ile insanların nefes almasını sağlayacak, yeşi-
lin ve mavinin buluşma noktası olması planlanan 
bölgenin çöp depolama alanı olarak kullanıldığını 
hatırlatan Şenlikoğlu, süreçle ilgili şunları aktardı:

“Uzun yıllar Giresun il merkezinin çöp depola-
ma alanı olarak kullanılan bölge geçmiş yıllarda 
doğa katliamı fotoğraf yarışmasında da maalesef 
birincilik elde etmiştir. Uzun yıllar bu şekilde doğaya 
yapılan tahribat devam etmiş ta ki AK Parti hükü-
metinin çalışmaları neticesinde 2017 yılında Ça-
vuşlu Katı Atık Depolama Tesisi faaliyete geçene 
kadar. Bu tarih itibari ile Aksu eski çöp sahasına 
çöp dökümü durdurulmuştur.

2019 yerel seçimleri öncesinden sunduğumuz 
ve taahhüt ettiğimiz Vizyon 2028 projelerimizden 
en önemlilerinden ve en gurur vericilerinden birisi 
olan 42. ve 47. Alay Parkı projemizin tanıtımı ‘Çöp 
kokusu gidiyor, çiçek kokusu geliyor’ sloganı ile ya-
pılmıştır.

Vatandaşımıza verilen bu söz ile göreve geldi-
ğimiz ilk dakika itibari ile çalışmalarımıza başladık. 

Şenlikoğlu’ndan 
iddialara tepki

dolgu alanı tahkimat yapım işi için Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı tarafından avan proje çalışma-
ları tamamlanmıştır.

Sonuç olarak günümüz itibari ile uzun bir 
süreç tamamlanmış ve 2021 yılı sonuna kadar 
dolgu sahası tahkimatı yapım işinin ihalesinin ya-
pılması ve kısa bir süre içerisinde tamamlanma-
sı planlanmaktadır. Tahkimat yapım işi tamam-
landıktan sonra Belediyemiz tarafından bölge-
nin en büyük parkı olan 42. ve 47. Alay Parkının 
yapımına başlanılacak olup, en kısa sürede hal-
kımızın hizmetine sunulacaktır.

Yukarıda detaylı olarak açıklanan proje çalış-
maları sürdürülür iken ulusal bir gazetede, ‘Çöp 
kokusu gidiyor, çiçek kokusu geliyor’ sloganı ile 
yürüttüğümüz proje çarpıtılarak sanki yeni çöp 
dökülüyormuş gibi algı oluşturmak hem üzüntü 
ile karşılanmış hem de hayretler içerisinde kal-
mamıza sebep olmuştur.

Kamuoyunda bilinen eski adı ile Aksu çöp sa-
hası yeni adı ile Giresun 42. ve 47. Alay Parkına 
kesinlikle çöp dökülmemekte olup böyle bir du-
ruma asla izin verilmeyecektir.”

Öncelikle vizyon projemizin dolgu imar planını 
hazırladık. Bu plan hazırlama safhasında deniz 
ve doğa açısından etkileri incelendi denizde de-
rinlik haritaları çıkartıldı ve su yaşamına etkileri de-
ğerlendirilmesi için raporlar hazırlandı ve bu şe-
kilde hazırlanan planlar kurum görüşlerinin alın-
ması ve onaylanması için Çevre ve Şehircilik Ba-
kanlığına gönderildi. Bakanlık ilgili birimleri Bele-
diyemiz ile istişareler halinde ilgili mevzuat hü-
kümleri çerçevesinde dolgu imar planımızı üze-
rinde incelemelerini tamamlamış ve kurum gö-
rüşlerinin alınması için 17 kurum ve kuruluşa in-
celemesi için gönderilmiştir. Bu değerlendirme 
süresinde Kültür ve Turizm Bakanlığına tarafın-
dan kendi mevzuat hükümleri gereği Resmi Ga-
zete yayımlanması gereken bir karar talep etmiş 
ve sağlanmıştır. Son safhada tüm kurumların 
talep ve önerilerine göre düzenlenen Dolgu 
İmar Planımız Nisan ayı sonunda Çevre ve Şehir-
cilik Bakanımızın imzası ile onaylanmıştır.

Dolgu imar planı onaylanma süreci devam 
ederken, Sayın Cumhurbaşkanımızın talimatları 
ve Sayın Ulaştırma Bakanımızın destekleri ile 

Keneye karşı 52 bin hayvan ilaçlandı
Giresun İl Tarım ve Orman Müdü-

rü Muhammet Angın, birinci etap 
kene mücadelesinin tamamlandı-
ğını belirterek, bu süre içinde 51 bin 
70 büyükbaş hayvanın ilaçlandığını 
söyledi.

Angın, yaptığı açıklamada, “Gi-
resun ilimizde, hyalomma soyu ke-
nelerin yaygın olduğu Kelkit vadisi 
çevresinde yer alan yüksek kesim-
deki ilçelerimizde (Alucra, Çamoluk, 
Şebinkarahisar) İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüklerimizce yürütülen 1’inci 
etap kene mücadelesi çalışmaları 
tamamlanmış olup, ilk etapta 51 bin 
70 büyükbaş hayvan keneye karşı 
ilaçlanmıştır. Kene mücadelesine 4-
6 haftalık periyotlarla Eylül ayı sonu-
na kadar devam edilecektir” dedi.

Kene mücadelesinde İl Tarım ve 

Orman Müdürlüğü tarafından temin 
edilen ve et ile sütte kalıntı bırakma-
yan ilaçların kullanıldığını ifade 
eden Angın, büyükbaş hayvanların 
muhtarların desteğiyle riskli yerler 
başta olmak üzere ücretsiz olarak 
ilaçlandığını kaydetti.

Angın, çevre kirliliğine yol açması 
ve doğada faydalı canlılara da 
zarar verebilmesi nedeniyle mera 
gibi açık alanların ilaçlanmasının 
önerilmediğini aktararak, şu açıkla-
malarda bulundu:

“Çiftlik hayvanlarında yapılan bu 
ilaçlı mücadele çalışmalarının 
temel amacı kenelerin biyolojik 
üreme zincirini kırarak popülasyonu-
nu mümkün olduğunca azaltmaktır. 
Doğada çok geniş alanlarda bulu-
nan, larva, nimf ve ergin evreleri bes-

lenmek (kan emmek) için yabani 
hayvanları (tavşan, kirpi, yerden bes-
lenen kuşlar) ve evcil hayvanları ter-
cih eden ve hızlı üreyebilen kenele-
rin herhangi bir mücadele yönte-
miyle tamamen yok edilmesi müm-
kün değildir.Sıcak mevsimlerde in-
sanlara kene tutunması vakalarının 
artması nedeniyle kenelerin buluna-
bileceği alanlara gidildiğinde dik-
katli olunmalı ve en etkili korunma 
yönteminin kişisel korunma tedbirleri 
olduğu unutulmamalıdır.

Kırsal ve ormanlık alanlardan dö-
nüşte vücutta kene yönünden mut-
laka kontrol yapılarak eğer kene tes-
pit edilirse çıplak elle dokunmamak 
şartıyla, parçalanmadan ve ezilme-
den en kısa sürede çıkartılmalı veya 
yakındaki bir sağlık kuruluşuna baş-

vurulmalıdır. Çünkü kene vücuda ya-
pışmasından sonra kan emmeye 
başlaması nedeniyle muhtemel 
Kırım Kongo Kanamalı Ateşi (KKKA) vi-
rüsünü bulaştırması için belirli bir za-
manın geçmesi gerekmektedir (or-
talama 12 saat). Bu nedenle arazi 
dönüşünde vücutta kene kontrolü ya-
parak yapışan bir kene varsa gün ge-

çirilmeden uzaklaştırılması en önemli 
tedbirdir. Ayrıca çiftçilerimizin, yaz mev-
siminde tarlada çalışma saati olarak; 
kenelerin hareketsiz veya en az hare-
ketli oldukları, sıcaklığın 15 derecenin al-
tında olduğu zaman dilimleri olan 
sabah 05.00-10.00 arası ve akşam 
17.00-20.00 saatleri arasını tercih et-
meleri faydalı olacaktır.”

 Doğum sayısında azalma 
TÜİK Trabzon Bölge Müdürlüğü, Doğum İstatistikleri veri tabanından derlediği bilgilere göre, Doğu Karadeniz’de 

canlı doğan bebek sayısı 2020 yılında bir önceki yıla göre azalma yaşandığını bildirdi.
Müdürlükten yapılan açıklamada, Doğu Karadeniz Bölgesi’nde canlı doğan bebek sayısı 2019 yılında 29 bin 539 

iken, bu sayının 2020 yılında yüzde 6,8 azalarak 27 bin 529’a gerilediği belirtildi.
TÜİK, Doğu Karadeniz Bölgesindeki doğum istatistikleri hakkında şu açıklamalarda bulundu:
“Belli bir yıl içinde her bin nüfus başına düşen doğum sayısını ifade eden kaba doğum hızı bir önceki yıla göre 0,6 

puan düşerek binde 10,3 olarak gerçekleşti. Kaba doğum hızı bakımından Doğu Karadeniz 12 istatistiki bölge ara-
sında Batı Karadeniz ve Batı Marmara’dan sonra en düşük olan 3’üncü bölgedir. Öte yandan doğurganlık çağındaki 
(15-49 yaş arası) kadın başına düşen doğum sayısını ifade eden toplam doğurganlık hızı Doğu Karadeniz’de 2019 yı-
lında 1,60 iken 2020 yılında 1,51’e düştü. Bu değer ile Doğu Karadeniz bölgesi Batı Karadeniz, İstanbul, Batı Marmara 
ve Ege’den sonra en düşük toplam doğurganlık hızına sahip 5. bölgedir.

GİRESUN’DA CANLI DOĞUM SAYISI YÜZDE 5,9 AZALDI
2020 yılında canlı doğan bebek sayısı bir önceki yıla göre Trabzon’da yüzde 7,7 

azalarak 8 bin 841’e, Ordu’da yüzde 7,6 azalarak 7 bin 691’e, Gümüşhane’de 
yüzde 6,5 azalarak bin 572’ye, Rize’de yüzde 6,1 azalarak 3 bin 676’ya, Gire-
sun’da yüzde 5,9 azalarak 4 bin 2’ye ve Artvin’de yüzde 2,7 azalarak bin 747’ye ge-
riledi.

Kaba doğum hızı 2020 yılında Türkiye genelinde binde 13,3 olurken, bu oran 
Trabzon’da 0,9 puan azalarak binde 10,9’a, Ordu’da 0,8 puan azalarak binde 
10,1’e, Rize’de 0,6 puan azalarak binde 10,7’ye, Giresun’da 0,5 puan azalarak 
binde 8,9’a ve Artvin’de 0,1 puan azalarak binde 10,3’e geriledi. Gümüşhane’de 
değişmeyerek binde 10,3 oldu.

DOĞU KARADENİZ’DE SADECE GÜMÜŞHANE’DE DOĞURGANLIK HIZI ARTTI
Türkiye genelinde doğurganlık hızı 2019 yılında 1,88 iken 2020 yılında 1,76 oldu. 

Doğu Karadeniz Bölgesinde bir önceki yıla göre Gümüşhane’de 1,34’den 1,36’ya 
çıkarken Rize’de 1,66’dan 1,57’ye, Artvin’de 1,60’dan 1,57’ye, Trabzon’da 
1,68’den 1,55’e, Ordu’da 1,66’dan 1,55’e ve Giresun’da 1,48’den 1,40’a geriledi.



Başarılı olacağımıza inanıyorum!

ran Giresunspor teknik direktörü, ''44 yıl 
sonra çıkılan Süper Lig’de kalıcı olmak isti-
yoruz. Ayağımızı yorganımıza göre uzatıp 
iyi adımlar atmak istiyoruz. Karagümrük, 
Hatayspor gibi örnekler var. İyi bir kadro 
yapılanmasıyla başarılı oldular. Maddi 
olarak sıkıntılarımız var. Yeni oyuncular ve 
kadro yapılanmasıyla Süper Lig’e renk ge-
tirip başarılı olacağımıza inanıyorum'' 
dedi.

“HİÇBİR SIKINTI ÇEKMEDEN UYUM 
İÇİNDE ÇALIŞTIK”

Hakan Keleş, ''Sezon başı anlaştığımız 
zaman başkanımız ve ben uzun vadeli 
bir plan içerisindeydik. İlk sene ligde kala-
lım, 2. sene takımı oturtalım play - off oy-
nayalım, 3. sene de şampiyon olalım di-
yordu başkan ama biz bunu ilk sene ba-
şardık.

 Başkanımızla uzun zamandır dostlu-
ğumuz var. Burada en önemli şey uyum-
du. Hiçbir sıkıntı çekmeden uyum içinde 

larını söyleyen Keleş, ''Deplasmanda en çok puan top-
layan ve en az gol yiyen takımız. Birçok rekor kırarak zor 
bir başarı elde ettik. Covid dolayısıyla olan sıkıntılar da 
vardı, seyircisiz oynadık. İlk başta ben inandım bu takı-
mın şampiyon olacağına, sonra da herkesi inandırdım. 
Birlik, beraberlik, arkadaşlık başarıyı getirdi. Sonuna 
kadar hak ettiğimiz bir şampiyonluk oldu. Amacımıza 
ulaştığımız için gururluyum'' diye konuştu.

'SÜPER LİG’E RENK GETİRİP BAŞARILI OLACAĞIMIZA 
İNANIYORUM’

Gelecek yıl Süper Lig'de yapmak istediklerini akta-

çalıştık. Bunu Süper Lig’e de yansıtmak is-
tiyoruz. O da bana güveniyor. Ben de 
onunla beraber başarılı olacağımıza ina-
nıyorum'' ifadelerini kullandı.

'BÜLENT BÖLÜKBAŞI İLE ÇALIŞMAKTAN 
MEMNUN OLURUM’

Keleş, sportif direktörlük yönetim ve 
teknik direktör arasında bir köprü olabile-
ceğini söyleyerek, şunları kaydetti:

‘'Teknik direktör her şeyle ilgilenemiyor. 
Yönetimle arasında bir köprü olması ge-
rekiyor. Sportif direktörlerin yetkileri ve nasıl 
olması gerektiği önemli. Herkesin bir 
görev çerçevesi var. Bunlar içinde kalın-
dığında önemli bir şey sportif direktörlük. 
Bülent Bölükbaşı ile başkanımız çalışmak 
istiyor. Ben de Bülent ile birlikte çalıştım. 
Uyum içinde çalışıp başarılı olmak için eli-
mizden geleni yapacağız. Tabii henüz ke-
sinleşmiş bir şey yok. Görüşmeler devam 
ediyor ama ben çalışmaktan memnun 
olurum.''

iresunspor’un Teknik Direktörü Hakan Keleş, 

G“Ayağımızı yorganımıza göre uzatıp iyi 
adımlar atmak istiyoruz. Karagümrük, Ha-

tayspor gibi örnekler var. İyi bir kadro yapılanmasıyla ba-
şarılı oldular. Maddi olarak sıkıntılarımız var. Yeni oyuncu-
lar ve kadro yapılanmasıyla Süper Lig’e renk getirip ba-
şarılı olacağımıza inanıyorum” dedi.

TFF 1. Lig'den Süper Lig'e yükselerek büyük bir başarı-
ya imza atan Giresunspor'da teknik direktör Hakan 
Keleş, Ajansspor'a açıklamalarda bulundu.

Hak ettikleri bir şampiyonluğunun gururunu yaşadık-

Soner Gönül dünya evine girdi
Giresunspor’un alt yapısında yetişen ve Ankara 

Keçiörengücü’nde futbol hayatına devam eden Gi-
resunlu futbolcu Soner Gönül dünya evine girdi.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’nun 

 Finalin adı Altay-Altınordu 

nikahını kıydığı Melis ve Soner Gönül çiftinin nikah şahitleri 
ise Giresunspor Eski Başkanı Mustafa Temel Bozbağ ve Gi-
resunspor Kaleci Antrenörü İsmail Güney oldu. Genç çif-
timize bir ömür boyu mutluluklar dileriz.

TFF 1. Lig'de Cumartesi ta-
mamlanan play-off yarı final 
müsabakalarının ardından 
rakiplerini eleyen Altay ile Altı-
nordu finale yükseldi.

Mustafa Denizli yöneti-
mindeki Altay, İstanbuls-
por’u; Altınordu ise Yılport 
Samsunspor’u elemeyi ba-
şardı. Süper Lig'e yükselecek 
son takımın belli olacağı Altı-
nordu-Altay play-off final kar-
şılaşması 26 Mayıs Çarşam-
ba günü oynanacak.

Süper Lig'e yükselecek 
son takımın belirleneceği 
final müsabakası, İstanbul 
Atatürk Olimpiyat Stadı'nda 
yapılacak. Karşı laşmanın 
başlama saati ise 20.00 ola-
rak belirlendi.

Enver Yücel: Ödülü şampi-
yon Giresunsporumuz'a hedi-
ye ediyoruz

Giresunspor piyangosun-
da 3 adet otomobilin biri Bah-
çeşehir Uğur Eğitim Kurumları 
Yönetim Kurulu Başkanı Enver 
Yücel’in biletine isabet etti.

Otomobilin birinin aldığı bi-
lete isabet ettiğini sosyal 
medya hesabından payla-
şan Enver Yücel, “Giresunspo-
rumuz’a destek amacıyla ya-
pılan çekilişte araç ödüllü 
ortak aldığımız biletlerden bi-
rine çıktı. Tabii ki ortak kararı-
mız sonucunda ödülü şampi-
yon Giresunsporumuz’a hedi-
ye ediyoruz” dedi.

Enver Yücel’in desteğinin 
bundan önce olduğu gibi 
bundan sonra da devam 
edeceği sanılıyor.

Yücel’den 
bir jest daha

Süper 
Lig 12 

yabancılı
 olacak

2021-2022 futbol sezonunda Süper Lig kulüp-

leri, en fazla 12 yabancı uyruklu futbolcu ile söz-

leşme yapabilecek.

Kotayı dolduran kulüpler için en az 1 yabancı 

oyuncu, 1 Ocak 1998 ve daha sonraki tarihlerde 

doğmuş olması şartı aranacak. Kadroda bulu-

nan 12 futbolcudan sadece 7'si müsabakaya 

devam eden kadroda aynı anda sahada yer ala-

bilecek.

2021-2022 sezonunda ilk 11'de alt yapıdan 

yetişmiş 1 Ocak 2000 ve daha sonra doğmuş bir 

futbolcu bulundurulması zorunlu tutulacak.


